
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 16/2004 πρακτικό συνεδρίασης 
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 564/2004 
                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Έκδοση ψηφίσματος σχετικά με την επιτυχή 
έκβαση των Ολυμπιακών Αγώνων της Αθήνας. 

 
       Σήμερα 30 Αυγούστου του έτους 2004 ημέρα της εβδομάδας Δευτέρα και 
ώρα 20:00 συνήλθε σε τακτική συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα 
συνεδριάσεων του Δημοτικού Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο 
Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 19-8-2004 γραπτή πρόσκληση του 
Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Δημαρχιακούς  Παρέδρους 
και στον Δήμαρχο σύμφωνα με τα άρθρα 94, 108 & 119  του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.) 
και 8 του Ν. 2539/97. 
 Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται  ο Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη 
απαρτία αφού επί συνόλου 31 μελών βρέθηκαν παρόντα  25 μέλη. 
          Παρόντες                                           Aπόντες                              Παρόντες  Δημαρχιακοί  

                                                                                                             Πάρεδροι 
1. Χ. Γεωργιάδης Ι. Καλαϊτζίδης Κ. Μιχαηλίδης 
2. Α. Γκαμπέσης Μ. Τσαμήτρου-Καραχατζή Π. Ποταμόπουλος 
3. Β. Γιαννουλάκης Κ. Χιονίδης  
4. Σ.  Παναγιωτίδης Μ. Γαβρίδης  
5. Ν. Κεχαγιόγλου Σ. Μηλιόπουλος  
6. Ε. Δημούλα-Πετρίδη Κ. Πουλασουχίδης  
7. Ε. Γουναράς   Απόντες Δημαρχιακοί 
8. Ι. Ακριβόπουλος   Πάρεδροι 
9. Θ.  Σιδηρόπουλος   -------- 

10. Γ. Τροχόπουλος   Π. Πιτούλιας 
11. Χ. Τζήκα-Μπατσαρά   Γ. Μανακούλης 
12. Μ. Σακαλής    
13. Χ. Φουρνιάδης    
14. Χ. Ντόβας ΣΗΜΕΙΩΣΗ: 1) Κατά τη συζήτηση της προ 

ημερήσιας διάταξης συζήτηση προσήλθε ο κ. Σ. 
Παναγιωτίδης και αποχώρησε ο κ. Σ. Κρομμύδας.  
2) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 564/2004 
απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
3) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 567/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Ορφανίδης. 

15. Σ. Κρομμύδας 
16. Β. Ρήσσου 
17. Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
18. Ι. Κουρουζίδης 
19. Δ. Δάσκαλος 
20. Α. Δελαβερίδης 
21. Γ. Μιχαηλίδης 4) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 574/2004 

απόφασης προσήλθε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
5) Κατά  τη  συζήτηση της υπ’ αριθ. 575/2004 
απόφασης αποχώρησε ο κ. Γ. Ορφανίδης. 
6) Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 586/2004 
απόφασης αποχώρησε ο σύμβουλος Α. Γκαμπέσης. 
 

22. Α. Παπαστεργίου 
23. Α. Τσιάρας 
24. Η. Σοφιανίδης 
25. Γ. Ορφανίδης 

 
 
 
 



 Στη συνέχεια ο πρόεδρος έδωσε το λόγο στον Δήμαρχο, ο οποίος είπε στο 
συμβούλιο ότι: 

Δήμαρχος: Ολοκληρώθηκαν με μεγάλη επιτυχία οι καλύτεροι Ολυμπιακοί 
Αγώνες κατά γενική ομολογία. Σήμερα το πρωί έστειλα συγχαρητήριες επιστολές 
στον πρωθυπουργό και υπουργό Πολιτισμού κ. Κων/νο Καραμανλή, στην 
αναπληρώτρια υπουργό Πολιτισμού κ. Φάνη Πάλλη – Πετραλιά, στον υφυπουργό 
Αθλητισμού κ. Ορφανό και στην Πρόεδρο κ. Γιάννα Δασκαλάκη – Αγγελοπούλου. 
Πρέπει να εκφράσουμε τα θερμά μας συγχαρητήρια σε όλους όσους συνέβαλαν και 
για την προετοιμασία των αθλητικών έργων όλα τα προηγούμενα χρόνια, την 
ολοκλήρωση και διεξαγωγή αυτών των έργων. Να συγχαρούμε τους αθλητές, έλληνες 
και ξένους, για τις επιδόσεις τους και το «ευ αγωνίζεσθαι» μέσα στο ολυμπιακό 
πνεύμα.. Ιδιαιτέρως να συγχαρούμε τους Ελληνες αθλητές για την κατάκτηση των 
μεταλλίων και των άλλων ολυμπιακών θέσεων, καθώς και τους δύο συμπολίτες μας 
που συμμετείχαν στα ομαδικά αθλήματα του χάντμπολ, ο Τζιμούρτος, ο αθλητής του 
Φιλίππου και ο Τσαρτσαρής που αγωνίζεται στον Παναθηναϊκό και τους οποίους θα 
πρέπει να τιμήσουμε σε ειδική τελετή. Ετοίμασα κε Πρόεδρε ένα σχέδιο ψηφίσματος, 
το οποίο παρακαλώ να διαβάσετε στο Σώμα για να το εγκρίνει ή όχι. 

Πρόεδρος: «Με την επιτυχή ολοκλήρωση των Ολυμπιακών Αγώνων της 
Αθήνας, το Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας εκφράζει τα θερμά συγχαρητήριά του σε 
όλες και όλους τους συντελεστές αυτού του ιστορικού επιτεύγματος, στην πολιτική 
ηγεσία του τόπου, την οργανωτική επιτροπή των αγώνων, τους εργαζομένους και 
τους εθελοντές, τους αθλητές και τους θεατές που συνέθεσαν μία παγκόσμια γιορτή 
χαράς, συναδέλφωσης, άμιλλας και δημιουργίας, τη βεβαιότητά του πως τα αρμόδια 
όργανα, τόσο της ελληνικής πολιτείας όσο και του Διεθνούς Ολυμπιακού Κινήματος 
θα απομονώσουν έγκαιρα και αποτελεσματικά κάθε προσπάθεια αλλοίωσης των 
ολυμπιακών αξιών από οπουδήποτε κι αν προέρχεται, οπουδήποτε κι αν εκδηλωθεί. 
Ιδιαιτέρως το Δημοτικό Συμβούλιο συγχαίρει τις Ελληνίδες και Ελληνες 
ολυμπιονίκες και εύχεται η προσπάθεια των αθλητριών και αθλητών μας να έχει με 
την ανάλογη στήριξη και συμπαράσταση της πολιτείας, ανάλογη κι ακόμη καλύτερη 
συνέχεια σε εθνικό και διεθνές επίπεδο».  

Κουρουζίδης: Πιο μπροστά από τη συμφωνία του κειμένου είναι αν θα παρθεί 
απόφαση να συζητηθεί ως έκτακτο. 

Πρόεδρος: Συμφωνεί το Σώμα να συζητηθεί εκτάκτως η πρόταση του κ. 
Δημάρχου περί του συγκεκριμένου ψηφίσματος;  

Σύμβουλοι: Ναι. 
Κατά της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. 

Δελαβερίδης. 
Ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης απουσίαζε από την ψηφοφορία. 
Πρόεδρος: Κατά πλειοψηφία εγκρίνεται η συζήτηση εκτάκτως του θέματος.  
Στη συνέχεια αφού δέχθηκε το συμβούλιο να συζητήσει και αποφασίσει για το 

παρακάτω θέμα που δεν είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη και το οποίο έκρινε 
ως κατεπείγον ο πρόεδρος, κάλεσε το συμβούλιο ν΄ αποφασίσει σχετικά. 

Πρόεδρος: Τοποθετήσεις. 
Κουρουζίδης: Είμαι αρνητικός με τη συζήτηση του θέματος διότι εμείς ως 

Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας είναι η πρώτη φορά, και καλά είναι κάποια στιγμή να 
κάνουμε την αρχή αλλά αυτή η αρχή είναι λάθος. Να δώσουμε συγχαρητήρια στην 
οποιαδήποτε κυβέρνηση για κάτι που είναι αυτονόητο και δεν καταλαβαίνω αυτή την 
ευαισθησία. Αυτό το κείμενο δεν εκφράζει τον βεροιώτικο λαό γιατί δίνουμε 
συγχαρητήρια στη σημερινή κυβέρνηση που δεν έκανε τίποτα άλλο παρά να κόψει 
την κορδέλα και δεν αναφέρεται σε κανένα σημείο η προσπάθεια των προηγούμενων 



κυβερνήσεων που επί επτά χρόνια φέρανε τα πράγματα σ΄ αυτό το σημείο. Ο 
Πρόεδρος της Δ.Ο.Ε. έδωσε συγχαρητήρια και στον προηγούμενο πρωθυπουργό και 
στον σημερινό έδωσε γιατί είναι ο εκπρόσωπος της Ελλάδας και όχι για τα έργα. Σ΄ 
αυτό το κείμενο που ζητάτε να ψηφίσουμε έχει διαγραφεί όλη η ιστορία και πως 
θέλετε να συμφωνήσουμε εμείς εκφράζοντας τους συμπολίτες μας που ορισμένοι από 
αυτούς είναι αντίθετοι προς τους ολυμπιακούς αγώνες; Δεν μπορούμε να αφήσουμε 
έξω από αυτό το κείμενο την αλήθεια και την πραγματικότητα. Είμαι αντίθετος και 
επί της ουσίας του κειμένου. 

Δήμαρχος: Όταν οι Ελληνες ομονοούν κάνουν επιτεύγματα. Φαίνεται ο κ. 
Κουρουζίδης δεν ήταν στην αίθουσα όταν μίλησα ή δεν πρόσεξε αυτά που είπα. Είπα 
ότι πρέπει να συγχαρούμε όλους  όσους εργάστηκαν τα προηγούμενα χρόνια για την 
κατασκευή των έργων και αυτούς που ολοκλήρωσαν και διεξήγαγαν τους 
ολυμπιακούς αγώνες. Μπορεί να υπάρχουν συμπολίτες μας που είναι αντίθετοι με 
τους ολυμπιακούς αγώνες οι οποίοι όμως είναι γεγονός, διεξήχθησαν στη χώρα μας 
και μάλιστα με μεγάλη επιτυχία. Κι αυτό οφείλεται στην ομόνοια όλου του ελληνικού 
λαού, οι κυβερνήσεις έρχονται και παρέρχονται αλλά τη νίκη αυτή την κατέκτησε ο 
ελληνικός λαός. 

Πρόεδρος: Να διευκρινίσω ότι το κείμενο αναφέρει αυτό που λέει ο κ. 
Δήμαρχος, δηλ. για όσους εργάστηκαν. Τις επιστολές που έστειλε τις έστειλε σαν κ. 
Δήμαρχος. Στο κείμενο δεν αναφέρεται ότι εστάλησαν επιστολές στον πρωθυπουργό 
κ.λ.π. 

Κουρουζίδης: Όταν οι Ελληνες κ. Δήμαρχε είναι όλοι μαζί πραγματικά 
πηγαίνουν καλά. Εσείς όμως σ΄ αυτό το κείμενο που άκουσα δώσατε βαθύ γαλάζιο 
χρώμα κι αυτό είναι το πρόβλημά σας, όσο για τη φώτιση άλλοι μας φωτίζουν κι όχι 
εσείς. Στείλατε συγχαρητήρια από μόνος σας σαν Δήμαρχος, παίρνετε την ευθύνη 
των ενεργειών σας και μας ζητάτε να εγκρίνουμε ένα ψήφισμα που δεν βλέπω να 
σταλεί και στους πρωτεργάτες αυτού του έργου. Γιατί δεν προτείνετε να δώσουμε 
συγχαρητήρια στον Σημίτη, στον Βενιζέλο και στον Γεν. Γραμματέα; Αν θέλετε να 
λέτε ότι είμαστε όλοι μαζί θα πρέπει να είχατε δηλώσει ότι πρέπει να δώσουμε και 
συγχαρητήρια όπως έκανε και ο πρόεδρος της Δ.Ο.Ε. 

Δήμαρχος: Ούτε γαλάζιο είναι το χαρτί ούτε πράσινο, καταγράφει την 
αλήθεια και την αντικειμενική πραγματικότητα. Εσείς θέλετε κ. Κουρουζίδη να 
χαρακτηρίζετε πράσινα και γαλάζια χαρτιά. Στην κυρία Γιάννα Αγγελοπούλου που 
είχε την ευθύνη προώθησης όλων των αθλητικών έργων και τη διεξαγωγή των 
ολυμπιακών αγώνων στέλνω συγχαρητήρια. Η νόμιμη κυβέρνηση, η εκλεγείσα, 
εκπροσωπεί τον λαό και σ΄ αυτήν απευθύνουμε τα συγχαρητήρια, αν ήταν άλλη 
κυβέρνηση θα τα απευθύναμε σ΄ εκείνη. Θα πρέπει να στέλνουμε και σε όλα τα 
κόμματα της αντιπολίτευσης κάθε φορά που θέλουμε να συγχαρούμε την κυβέρνηση; 
Δεν είναι κ. Πρόεδρε ο χώρος και ο χρόνος κατάλληλος για πολιτικολογίες. 

Πρόεδρος: Τριτολογίες. 
Κουρουζίδης: Δεν μίλησα για την κυρία Αγγελοπούλου αλλά αναφερθήκατε 

στην κ. Τατούλη και σε γραμματείς. Πού εμφανίστηκε ο κ. Τατούλης; Στον 
πρωθυπουργό της χώρας να συμφωνήσω αλλά δεν πρέπει να αποκλείσουμε και τους 
άλλους συντελεστές που έδωσαν αγώνα για να γίνουν αυτά τα έργα. 

Δήμαρχος: Διευκρίνισα ότι τις προσωπικές επιστολές τις έστειλα ως 
Δήμαρχος στον πρωθυπουργό ως υπουργό Πολιτισμού, στην αναπληρώτρια υπουργό 
Πολιτισμού που ήταν υπεύθυνη για τους ολυμπιακούς αγώνες κυρία Πετραλιά, στον 
κ. Ορφανό και στην κυρία Δασκαλάκη. Αν δεν θέλει το Δημ. Συμβούλιο να εκδώσει 
και να συγχαρεί τους αθλητές, την κυβέρνηση ή όσους εργάστηκαν για τη διεξαγωγή 



των Ολυμπιακών Αγώνων ας μη το κάνει. Μία πρόταση κατέθεσα εγώ και ένα σχέδιο 
ψηφίσματος. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Δημάρχου και το 
συνημμένο σχέδιο ψηφίσματος; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν 21 σύμβουλοι: 

Χ. Γεωργιάδης, Α. Γκαμπέσης, Β. Γιαννουλάκης, Ν. Κεχαγιόγλου, Ε. Δημούλα – 
Πετρίδη, Ε. Γουναράς, Ι. Ακριβόπουλος, Θ. Σιδηρόπουλος, Γ. Τροχόπουλος, Χ. Τζήκα 
– Μπατσαρά, Μ. Σακαλής, Χ. Φουρνιάδης, Χ. Ντόβας, Σ. Κρομμύδας, Β. Ρήσσου, Χ. 
Ουσουλτζόγλου – Γεωργιάδου, Δ. Δάσκαλος,  Γ. Μιχαηλίδης, Α. Παπαστεργίου, Α. 
Τσιάρας, Η. Σοφιανίδης. 
 Πρόεδρος: Ποιοι συμφωνούν με την πρόταση του κ. Κουρουζίδη; 
 Υπέρ της πρότασης αυτής ψήφισαν οι σύμβουλοι Ι. Κουρουζίδης, Α. 
Δελαβερίδης. 
 Λευκή ψήφο έδωσε ο σύμβουλος Γ. Ορφανίδης. 
 Από την ψηφοφορία απουσίαζε ο σύμβουλος Σ. Παναγιωτίδης. 
 Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Την εισήγηση και πρόταση του Δημάρχου. 
2.- Την ανάγκη έκδοσης ψηφίσματος για την έκφραση συγχαρητηρίων του Δ.Σ. προς 
όλους τους συντελεστές της επιτυχούς έκβασης των Ολυμπιακών Αγώνων της 
Αθήνας. 
3.- Το συνημμένο σχέδιο ψηφίσματος. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 97, 108 και 119 του Π.Δ. 410/95 (Δ.Κ.Κ.). 
 

Αποφασίζει Κατά Πλειοψηφία 
 

 Α) Εγκρίνει τη συζήτηση & λήψη απόφασης για το παραπάνω θέμα που δεν 
είναι γραμμένο στην ημερήσια διάταξη. 
 Β) Εγκρίνει την έκδοση του παρακάτω ψηφίσματος: 

ΨΗΦΙΣΜΑ 
 «Με την επιτυχή ολοκλήρωση των Ολυμπιακών Αγώνων της Αθήνας, το 
Δημοτικό Συμβούλιο Βέροιας εκφράζει: 

- τα θερμά συγχαρητήριά του σε όλες και όλους τους συντελεστές αυτού 
του ιστορικού επιτεύγματος:  
στην Πολιτική Ηγεσία του Τόπου, την Οργανωτική Επιτροπή των 
Αγώνων, τους Εργαζομένους και τους Εθελοντές, τους Αθλητές και τους 
Θεατές, που συνέθεσαν μια παγκόσμια γιορτή χαράς, συναδέλφωσης, 
άμιλλας και δημιουργίας. 

- τη βεβαιότητά του πως τα αρμόδια όργανα, τόσο της Ελληνικής 
Πολιτείας, όσο και του Διεθνούς Ολυμπιακού Κινήματος, θα 
απομονώσουν έγκαιρα και αποτελεσματικά κάθε προσπάθεια αλλοίωσης 
των Ολυμπιακών Αξιών, απ’ όπου κι αν προέρχεται, οπουδήποτε κι αν 
εκδηλωθεί. 

Ιδιαιτέρως το Δημοτικό Συμβούλιο συγχαίρει τις Ελληνίδες και τους ΄Ελληνες 
Ολυμπιονίκες και εύχεται η προσπάθεια των αθλητριών και των αθλητών μας να έχει, 
με τη στήριξη και συμπαράσταση της Πολιτείας, ανάλογη, κι ακόμη καλύτερη 
συνέχεια, σε εθνικό και διεθνές επίπεδο». 
 Γ) Το παραπάνω ψήφισμα να κοινοποιηθεί ως εξής: 
 1.Πρωθυπουργό Κυβέρνησης και Υπουργό Πολιτισμού. 
 2.Αναπληρώτρια  Υπουργό κ. Φάνη Πάλλη-Πετραλιά. 



 3.Υφυπουργό Αθλητισμού κ. Ορφανό. 
 4.Πρόεδρο  «ΑΘΗΝΑ 2004»  κ. Γιάννα Δασκαλάκη-Αγγελοπούλου. 
 5.Τοπικά Μ.Μ.Ε. 
 6.Αθήνα 2004 (ΚΕΔΚΕ-ΤΕΔΚ Ν.Ημαθίας). 

Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  564 / 2004 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 
O  ΠΡΟΕΔΡΟΣ  ΤΑ  ΜΕΛΗ   

 Χ. Γεωργιάδης Χ. Ουσουλτζόγλου-Γεωργιάδου 
 Α. Γκαμπέσης Ι. Κουρουζίδης 

 Β. Γιαννουλάκης Δ. Δάσκαλος 
ΙΩΑΝΝΗΣ  ΑΚΡΙΒΟΠΟΥΛΟΣ Σ.  Παναγιωτίδης Α. Δελαβερίδης 

 Ν. Κεχαγιόγλου Γ. Μιχαηλίδης 
 Ε. Δημούλα-Πετρίδη Α. Παπαστεργίου 
 Θ.  Σιδηρόπουλος Α. Τσιάρας 

Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ Γ. Τροχόπουλος Η. Σοφιανίδης 
 Χ. Τζήκα-Μπατσαρά Γ. Ορφανίδης 
 Μ. Σακαλής   

ΕΜΜΑΝΟΥΗΛ  ΓΟΥΝΑΡΑΣ Χ. Φουρνιάδης   
 Χ. Ντόβας   
 Σ. Κρομμύδας   
 Β. Ρήσσου   
     
     
     
     
  ΔΗΜΑΡΧΙΑΚΟΙ ΠΑΡΕΔΡΟΙ   
 Κ. Μιχαηλίδης   
 Π. Ποταμόπουλος   
     
     

 
Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  14-9-2004 

Ο Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΡΗΣΤΟΣ  ΣΚΟΥΜΠΟΠΟΥΛΟΣ 
 
 


